

Cairo, 29 Mar.2023

القاهرة 29 مارس 2023

TO :EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،،

Subject: A proposal to start new ways to secure the supply of raw materials.

الموضوع : اقتراح البدء في ايجاد طرق جديدة غير نمطية لتأمين توريد المواد الخام بالشركة الشرقية .

In its session held on 3/29/2023, the BOD discussed the current economic situations and its impact on the company's core business operations and the import of raw materials, Therefore the CEO suggested starting new ways to secure the supply of raw materials and to avoid affecting production and sales operations to meet the market needs.

ناقش مجلس الادارة بجلسته المنعقدة في 2023/3/29 الاوضاع الاقتصادية الحالية وتأثيرها علي نشاط الشركة وعمليات استيراد المواد الخام واقترح الرئيس التنفيذي البدء في ايجاد طرق جديدة غير نمطية لتأمين توريد المواد الخام ولتفادي التأثير علي العمليات الانتاجية والبيعية وبهدف استيفاء متطلبات السوق ووافق المجلس علي ذلك .

The BOD approved on that.

Mohamed Abdul Rahman Ahmed
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد
مدير علاقات المستثمرين